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Zápis č. 15 (150) z řádného (telekonferenčního) zasedání 

Akademického senátu FIT VUT v Brně konaného dne 2. 2. 

2021 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin telekonferenčně.  

Přítomni:  Kočí, Kolář, Sekanina, Lampa, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, 

Ondryáš, Mišáková (11) 

Omluveni:  Sedlák, Škorupa (2) 

Hosté:  Zemčík, Růžička, Hanáček, J. Jaroš 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh č. 24/2020: Zpráva o hodnocení výuky studenty za letní semestr 2019/2020. 

4. Návrh č. 1/2021: Přijímací řízení do doktorského studia pro akademický rok 

2021/2022. 

5. Návrh č. 2/2021: Úprava Jednacího řádu Vědecké rady FIT. 

6. Informace z RVŠ a AS VUT. 

7. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na telekonferenčním zasedání AS FIT.  

Podmínky jednání: Předseda AS FIT rozhodl, podle čl. 13a Jednacího řádu AS FIT, o konání 

distančního jednání AS FIT. Distanční jednání proběhne prostřednictvím MS Teams za těchto 

podmínek: 

• Hlasování: Předseda AS FIT vyhlásí začátek hlasování. Každého jednoho senátora 

jmenovitě vyvolá a ten sdělí svou volbu (pro, proti, zdržuji se). Poté předseda AS FIT ukončí 

hlasování a oznámí výsledek hlasování. 

• Účast veřejnosti: Veřejnost se může připojit k distančnímu jednání na výše uvedeném 

odkazu. Osoba z řad veřejnosti, která chce na jednání vystoupit, nejprve požádá 

předsedajícího o svolení (hlasem nebo zprávou na chatu). 
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Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí navrhl změnu v programu a to bod 3 zařadit až jako 5. bod a přednostně projednat 

následující body (4 a 5). O takto upraveném programu nechal hlasovat. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 14 (149) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 15. 12. 2020 nebyly žádné 

připomínky.  

Ad 3) Návrh č. 1/2021: Přijímací řízení do doktorského studia pro akademický rok 

2021/2022. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání a případnému schválení 

návrh č. 1/2021 směrnici „Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu na Fakultě informačních technologií Vysokého učení 

technického v Brně pro akademický rok 2021/2022“ (návrh byl zveřejněn na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/).  

U návrhů 1/2021 a 2/2021 nebyla o den dodržena předkládací lhůta. Tyto návrhy byly 

projednány Legislativní komisí (LK) před jednáním AS FIT, lze proto podle čl. 10 odst. 10 

přijmout usnesení k těmto návrhům. Dr. Kočí vznesl na členy senátu dotaz, zda někdo trvá na 

dodržení předkládací lhůty. Nikdo neměl připomínek. 

Dr. Kočí předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který návrh přednesl členům AS. Nová 

směrnice navazuje obsahově na předchozí směrnici č. 6/2019, kde jsou povýšeny termíny 

a ročníky tak, aby odpovídaly následujícímu akademickému roku. U čl. 1, odst. 5, písm. b), čl. 

2. odst. 4, čl. 3, odst. 3 a čl. 4, odst. 5 došlo k doplnění textu (viz návrh).  

Dr. Kočí dále předal slovo předsedovi LK doc. Fučíkovi a požádal jej o stanovisko LK, která 

návrh projednala na svém zasedání a po zapracování drobných úprav a připomínek souhlasí 

s jeho přijetím. 

Dr. Kočí otevřel k návrhu diskuzi, v rámci které, nebyly vzneseny dotazy.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje směrnici Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu na Fakultě informačních technologií Vysokého učení 

technického v Brně pro akademický rok 2021/2022. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Schválený dokument je uložen v agendě AS FIT a zveřejněn na webových stránkách fakulty.  

Ad 4) Návrh č. 2/2021: Úprava Jednacího řádu Vědecké rady FIT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání a případnému schválení 

návrh č. 2/2021 „Úprava Jednacího řádu Vědecké rady FIT“ (návrh byl zveřejněn na stránkách 

AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). 

Dr. Kočí předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který seznámil členy senátu 

s předloženým návrhem a vysvětlil navrhované změny a doplnění, zejména čl. 4a Zvláštní 

ustanovení o distančním jednání. Nově se zavádí možnost distančního jednání, a to i v jiných 

případech, než je omezení přítomnosti akademických pracovníků na vysoké škole a upravují se 

pravidla vyhlášení distančního jednání. Znění vychází z předložené úpravy Jednacího řádu VR 

VUT a platné úpravy Jednacího řádu AS FIT. V případě kombinované formy jednání Vědecké 

rady FIT budou všichni účastnící se členové, tedy přítomní na místě i účastnící se distančně, 

v případě tajného hlasování hlasovat stejnými technickými prostředky (např. prostřednictvím 

notebooku). 

Dr. Kočí požádal předsedu LK senátu doc. Fučíka o vyjádření. LK návrh projednala a souhlasí 

s jeho přijetím.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto návrhu diskuzi. Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje Dodatek č. 1 Jednacího řádu Vědecké rady FIT VUT.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Dr. Kočí podotkl, že následně schválený návrh předložíme AS VUT k projednání a případnému 

schválení. 

Ad 5) Návrh č. 24/2020: Zpráva o hodnocení výuky studenty za letní semestr 

2019/2020. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 24/2020 „Zprávu 

o hodnocení výuky studenty za letní semestr 2019/2020“. Dr. Kočí připomněl, že AS FIT 

zprávu neschvaluje, pouze ji projednává a vyjadřuje se k ní, a předal slovo panu proděkanovi 

doc. Růžičkovi, který k návrhu podal stručný komentář a upozornil na úpravy a změny oproti 

první verzi předloženého návrhu, které částečně reflektují připomínky LK. Informace dále 

doplnil pan děkan prof. Zemčík.  

Dr. Kočí požádal předsedu LK doc. Fučíka o vyjádření. Zpráva byla projednána LK AS FIT 

26. 1. 2021, kde bylo vzneseno několik připomínek. Návrh doprovázela rozsáhlá diskuze a na 

základě podnětů zejména doc. Ryšavého, byl návrh upraven. Další úpravy a doplnění zpracoval 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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pan děkan prof. Zemčík. Doc. Růžička podotkl, že finální úprava byla provedena dle pokynů 

pana děkana a s vědomím předsedy senátu.  

Dr. Kočí vyzval členy senátu k diskuzi v rámci které, se podrobně projednal celý dokument 

s poznámkami a podněty doc. Ryšavého. Položené otázky byly zodpovězeny (O. Ondryáš 

a Ing. M. Jaroš). Dále se řešila otázka, od kterého okamžiku je vhodné mít možnost dotazníky 

vyplňovat, zda ještě v průběhu zkouškového období daného semestru anebo až po jeho 

skončení. V průběhu diskuze byla vyslovena spousta námětů a připomínek ke zpracování zpráv 

v budoucnu. 

 AS FIT projednal Zprávu o hodnocení výuky studenty za letní semestr 2019/2020. Projednaný 

dokument je uložen v agendě AS FIT. 

Ad 6) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Dr. Kočí sdělil informace ze Sněmu Rady VŠ, jež se v současné situaci konají on-line. 

Projednávala se příprava voleb předsedy a místopředsedů RVŠ pro funkční období 2021-2023. 

Kandidáti na předsedu jsou: 

- doc. Ing. Lucie Depoo, Ph.D. (Vysoká škola ekonomie a managementu), 

- prof. Ing. Milan Pospíšil, CSc. (Vysoká škola chemicko-technologická v Praze). 

Příští zasedání Sněmu Rady vysokých škol se bude konat dne 11. 2. 2021. Další sdělení jsou 

dostupná na webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/. 

Předseda AS VUT doc. Hanáček podal informace z distančního jednání AS VUT konaného dne 

26. 1. 2021. Projednávaly se zejména tyto body: pravidla pro sestavování rozpočtu, funkční 

období AS VUT apod. Bližší informace z jednání AS VUT jsou dostupné na webových 

stránkách senátu https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Doc. Kolář informoval o realizaci nákupu multifunkčních tiskáren pro ústavy, jejichž pořízení 

bylo schváleno v rozpočtu loňského roku, avšak z organizačních důvodů se nákupy nestihly 

uskutečnit.  

Ze 2 vybraných a oslovených zahraničních pracovníků přijal nabídku 1 z nich. Tento pracovník 

na FIT přijede, jakmile to umožní epidemická situace.  

Ad 7) Různé 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je stanoven na úterý 2. 3. 2021 

pravděpodobně opět distančně.  

Dr. Kočí poděkoval všem za účast. 

 

http://www.radavs.cz/
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 15 (150) dne 2. 2. 2021: 

Usnesení 1  

AS FIT schvaluje směrnici Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu na Fakultě informačních technologií Vysokého učení 

technického v Brně pro akademický rok 2021/2022. 

Usnesení 2  

AS FIT schvaluje Dodatek č. 1 Jednacího řádu Vědecké rady FIT VUT.  

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  


